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Geachte raadsleden, 
 
INLEIDING 
In de gemeente Albrandswaard vinden bouwwerkzaamheden plaats, zoals in de wijk Essendael. 
Sommige inwoners ervaren overlast van het bouwverkeer rondom de bouwlocaties. De komende jaren 
worden meer bouwwerkzaamheden verwacht in onze gemeente, ook op nieuwe bouwlocaties. Het 
beperken van de overlast van het bouwverkeer voor omwonenden is een belangrijk aandachtspunt voor 
gezondheid en welzijn van onze inwoners. GroenLinks/Partij van de Arbeid heeft hierover de volgende 
vragen aan het college. 
 
Raadsvragen 
 
Vraag 1. Wat heeft het college in de afgelopen zes maanden gedaan om de overlast van bouwverkeer 
voor omwonenden tot een minimum te beperken? Graag het voorbeeld van de wijk Essendael 
betrekken in de beantwoording. 

 
Antwoord: Voor de ontwikkeling van de laatste fase van Essendael “Het Uitzicht” zijn heldere 
afspraken gemaakt met aannemer over de af- en aanrijroute naar de bouwplaats. Om te voorkomen 
dat voortuigen keren op de openbare weg moet bouwverkeer via de ingang in het verlengde van de 
Van Gogh Allee naar binnen en verderop via de Willem de Kooning Allee eruit. Ook is met de bouwer 
afgesproken dat zij actief communiceren over de voortgang van de bouwwerkzaamheden en heeft de 
aannemer een aanspreekpunt voor overlastmeldingen ten aanzien van bouwverkeer of andere 
overlast. Verder zijn de leveranciers erop geattendeerd dat er slechts 15 km per uur mag worden 
gereden over de Van Gogh Allee zoals ook is aangegeven met reeds geplaatste verkeersborden in de 
straat. Tenslotte zijn de straten rondom de bouwplaats regelmatig gesproeid om zand dat door 
bouwverkeer wordt verspreid weg te spoelen. 

 
Vraag 2. Zijn er op dit moment bouwprojecten waarbij, volgens het college, sprake is van overmatige 
overlast van bouwverkeer voor omwonenden? Zo ja, hoe kan dit en welke acties onderneemt het 
college hierin? 
 
Antwoord: Er zijn op dit moment bouwprojecten in werking. Bij deze projecten zijn er in de afgelopen 
zes maanden een tweetal overlast meldingen ontvangen omtrent bouwverkeer. Deze 
overlastmeldingen zijn besproken met de aannemer en bewoners hebben hiervan een schriftelijke 



  
  

 
 
 
  
  

 
terugkoppeling gekregen. Helaas is het een vaststaand gegeven dat het aanleveren van 
bouwmaterialen kan zorgen voor tijdelijke overlast. Echter zonder het aanleveren van bouwmaterialen 
kunnen er ook geen bouwwerkzaamheden plaatsvinden. De acties die de gemeente onderneemt zijn 
tevens omschreven in antwoord 1.  
 
Vraag 3. Hoe gaat college borgen dat voor aankomende bouwwerkzaamheden de overlast van 
bouwverkeer voor omwonenden tot een minimum zal worden beperkt?  
 
Antwoord: Aan de voorkant van een bouwtraject trachten we zoveel als mogelijk de overlast van 
bouwwerkzaamheden en bouwroutes voor bewoners te beperken. Dit doen we door bij het aanvragen 
van bouwwerkzaamheden alle betrokken afdelingen (zoals bijv. vergunningen en verkeer) specifiek 
mee te laten kijken. Vervolgens worden er concrete afspraken gemaakt met betrekking tot de meest 
optimale route naar de bouwplaats die zo min mogelijk overlast veroorzaakt. Ook gedurende de 
werkzaamheden wordt er actief gecommuniceerd met aannemers om eventuele overlast die ontstaat 
tot een minimum te beperken. 

 
 

Vraag 4. Hoe betrekt het college de omwonenden hierbij? 
 
Antwoord: Het beoordelen van de beste bouwroute vindt plaats door de gemeente in afstemming met 
de aanvrager. Hierbij wordt bekeken welke route hiervoor het meeste geschikt is zodat overlast zoveel 
mogelijk wordt beperkt. Hierbij worden bewoners geïnformeerd maar niet betrokken.  
 
Met vriendelijke groet, 
het college van de gemeente Albrandswaard, 
 
de locosecretaris, de burgemeester, 

    
Marcel Schoonen  drs. Jolanda de Witte 
 
 


